"China Through My Eyes" Global Children's Artwork Submission Form
“我眼中的中国”全球儿童画作征集活动报名表

Participant Information
参加者信息

	Name:
姓名：

	
	Age:
年龄：
	

	Country/Region:
国家/地区：

	
	Contact Email:
联系邮箱：
	

	Guardian's Name:
监护人姓名：
	
	Guardian's Contact Number:
监护人联系电话：
	



Artwork Information
作品信息

1. Title of the Artwork: 
作品名称：

2. Description of the Artwork (inspiration, materials used, etc.):
作品描述（灵感、使用材料等）：







Video Submission (Optional)
视频提交（可选）

1. Have you included a video introduction?  [ ] Yes    [ ] No
是否包含介绍视频？  [ ]是    [ ]否

2. Video Description (if applicable)
视频描述（如适用）：







Confirmation
确认书

The participant and guardian confirm that the information provided in this form is true and accurate. We also confirm that the submitted work is the original creation of the participant mentioned above and that no AI tools or software were used to assist in the creation of the artwork. Additionally, we guarantee that no part of the submission content infringes on the intellectual property rights of any others and that the submission content does not infringe upon other legal rights, including, but not limited to, portrait rights, reputation rights, or any other applicable legal rights. The participant and guardian also agree that all submission content and related information will be kept strictly confidential until the official announcement of the results.

参加者及其监护人确认本表格中所提供的信息均真实准确，并确认所提交的作品为上述参加者的原创作品，且未使用AI工具或软件辅助创作。此外，我们保证投稿内容不包含任何侵犯他人知识产权的内容，且未侵犯其他合法权益，包括但不限于肖像权、名誉权等。参加者及其监护人还承诺在获奖结果正式公布前，对所有投稿内容及相关信息严格保密。

In case of any dispute arising from the event, both parties shall make every effort to resolve it amicably through negotiation; if negotiations fail, the participant and guardian agree that the court in the location where the event organizer is based shall have jurisdiction, and the laws of the Chinese mainland shall apply.

因活动产生的争议，双方应尽力友好协商解决；协商不成，参加者及其监护人同意由活动举办方所在地的法院管辖，适用中国内地法律。

	Participant's Signature:
参加者签名：

	
	Guardian's Signature:
监护人签名：
	

	Date:
日期：
	
	Date:
日期：
	





Submission Checklist
提交材料核对清单

Please ensure you have included the following:
请确保提交以下内容：

- [ ] Digital image of the artwork (JPEG/PNG format, at least 300 dpi)
- [ ]作品的数字图像（JPEG/PNG格式，分辨率至少300 dpi）
- [ ] Video introduction (if applicable)
- [ ]介绍视频（如适用）
- [ ] Completed submission form (Word document)
- [ ]填写完整的报名表（Word文档）
- [ ] Digital images of the signed submission form (Pages 1-2)
- [ ]签字报名表的数字图像（第1-2页）
- [ ] Digital images of the signed authorization agreement (Pages 1-2)
- [ ]签字授权书的数字图像（第1-2页）

Submission Instructions
作品提交说明

Please send the digital image of the artwork, the completed submission form (both the Word document and digital images of the signed form), and the digital images of the signed authorization agreement, along with any additional materials (e.g., the introduction video) to chinaplus@cgtn.com. Please ensure the subject line of the email is "China Through My Eyes Art Submission."

请将作品的数字图像、填写完整的报名表（需同时提供Word文档和签字版的数字图像）、签字授权书的数字图像和其他材料（如介绍视频）发送至chinaplus@cgtn.com，邮件主题注明“‘我眼中的中国’画作征集”。

Contact Information
联系方式

For any inquiries, please contact us at chinaplus@cgtn.com.
如有任何疑问，请联系我们：chinaplus@cgtn.com。

Important Dates
重要日期

- Submission Deadline: September 29, 2024
- 提交作品截止日期：2024年9月29日
- Results Announcement: By the end of October, 2024
- 获奖结果公布时间：2024年10月底
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